

EN:

Privacy Policy

1. Data Controller

The controller responsible for data processing is:

Wellbeing Hub
c/o Beáta Szablics
4052 Basel
St. Alban-Ring 229.
Email: wellbeinghubbasel@gmail.com

2. Processing of Personal Data

We process personal data (e.g. name, address, date of birth, gender, email address) that is provided to us in the context of membership, website usage, newsletter registration, or event registration.

The data is processed exclusively for the following purposes:

- Administration of association/organizational activities
- Planning and execution of events
- Sending information, newsletters, and communications
- Operation and improvement of the website
- Analysis and evaluation of participation data for the purpose of improving our programs and services, as well as for internal reporting and quality assurance.
Where possible, data is used in anonymised or aggregated form for analytical and research purposes.

3. Website Usage & Cookies

When visiting our website, technical data may be automatically collected (e.g. IP address, date and time of access, browser type, and operating system).

The website uses cookies to improve user experience, enable functionality, and potentially generate anonymous usage statistics. Cookies can be disabled or deleted at any time in the browser settings; however, this may limit certain website functions.

4. Disclosure to Third Parties

Personal data is only disclosed to third parties if necessary for the purposes mentioned above (e.g. IT providers, email/newsletter service providers) or if required by law. No further disclosure takes place.

5. Data Retention

Personal data is stored only for as long as necessary to fulfil the stated purposes or as required by statutory retention obligations.

6. Rights of Data Subjects

Data subjects have the right to access, rectify, delete, and restrict the processing of their personal data. Any consent given may be withdrawn at any time with effect for the future.

7. Legal Basis

This privacy policy is based on the revised Swiss Federal Data Protection Act (revDSG), in force since 1 September 2023, in particular the provisions governing the processing of personal data by private entities.

Basel, 15. 04. 2026.

DE:

Datenschutzerklärung

1. Verantwortliche Stelle

Wellbeing Hub
c/o Beáta Szablics
4052 Basel
St. Alban-Ring 229.
Email: wellbeinghubbasel@gmail.com

2. Bearbeitung personenbezogener Daten

Wir bearbeiten personenbezogene Daten (z. B. Name, Adresse, Geburtsdatum, Geschlecht, E-Mail-Adresse), die uns im Rahmen der Mitgliedschaft, der Website-Nutzung, der Newsletter-Anmeldung oder der Anmeldung zu Veranstaltungen übermittelt werden.

Die Bearbeitung erfolgt ausschliesslich zu folgenden Zwecken:

- Verwaltung der Vereins- bzw. Organisationsaktivitäten
- Durchführung und Organisation von Veranstaltungen
- Versand von Informationen, Newslettern und Mitteilungen
- Betrieb und Verbesserung der Website
- Analyse und Auswertung von Teilnahmedaten zum Zweck der Verbesserung unserer Programme und Dienstleistungen sowie für internes Reporting und zur Qualitätssicherung. Soweit möglich, werden Daten in anonymisierter oder aggregierter Form zu Analyse- und Forschungszwecken verwendet.

3. Website-Nutzung & Cookies

Beim Besuch unserer Website können automatisch technische Daten erfasst werden (z. B. IP-Adresse, Datum, Uhrzeit, verwendeter Browser, Betriebssystem).

Die Website verwendet Cookies, um die Nutzung zu verbessern, Funktionen bereitzustellen und ggf. anonyme Nutzungsstatistiken zu erstellen. Cookies können im Browser jederzeit deaktiviert oder gelöscht werden, wobei dadurch gewisse Funktionen eingeschränkt sein können.

4. Weitergabe an Dritte

Eine Weitergabe personenbezogener Daten erfolgt nur, soweit dies zur Erfüllung der genannten Zwecke erforderlich ist (z. B. IT-Provider, E-Mail-/Newsletter-Dienstleister) oder eine gesetzliche Verpflichtung besteht. Eine darüber hinausgehende Weitergabe erfolgt nicht.

5. Aufbewahrung der Daten

Personenbezogene Daten werden nur so lange gespeichert, wie es für die genannten Zwecke erforderlich ist oder gesetzliche Aufbewahrungsfristen bestehen.

6. Rechte der betroffenen Personen

Betroffene Personen haben das Recht auf Auskunft, Berichtigung, Löschung sowie Einschränkung der Bearbeitung ihrer personenbezogenen Daten. Eine erteilte Einwilligung kann jederzeit mit Wirkung für die Zukunft widerrufen werden.

7. Rechtsgrundlage

Diese Datenschutzerklärung basiert auf dem revidierten Schweizer Datenschutzgesetz (revDSG), in Kraft seit 1. September 2023, insbesondere den Bestimmungen zur Bearbeitung personenbezogener Daten durch private Verantwortliche.

Basel, 15. 04. 2026.